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利宝保险有限公司 

超赔保险附加共保协议条款 

C00006030922022032536323 

 

兹经保险合同双方理解并同意，本保险合同项下第十六条(本保险人) 释义全部删除，替换为以下内容： 

 

本保险人指本保险合同所列的共保保险人。 

 

本保险合同项下共保保险人的保险责任为单独责任，而非连带责任，且仅以其各自的共保份额（以保

险合同载明的为准）为限。任何共保保险人因任何原因不能履行其在本保险合同项下全部或部分责任

的，其他共保保险人对其共保份额不承担责任。每一共保保险人各自对任何保障范围或扩展保障范围

项下的任何保险赔偿所承担的责任应以下文载明的共保份额为限。  

 

本保险合同的其他条款和条件保持不变。 
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Co-insurance Clause  

 

It is hereby understood and agreed that all references to Liberty in the Policy (other than in this 

endorsement and the definition of Liberty in clause 3.2) are deleted and replaced with the word “Insurers”. 

 

Insurers mean the Subscribing Insurers listed below.   

  

The obligations of the Subscribing Insurers under the Policy are several and not joint and are limited 

solely to the extent of their individual Subscription (scheduled below). The Subscribing Insurers are not 

responsible for the Subscription of any co-Subscribing Insurer who for any reason does not satisfy all or 

part of its obligations under this policy and the liability of each Subscribing Insurer individually in 

respect of any payment under any insurance protections or extended insurance protections shall be 

limited to its stated Subscription. 

 

Subscribing Insurer Subscription  

(1)  Liberty Insurance Company Limited 

 

Policy No.:   

 

 

 

 

…...........................................................  

Authorised Signatory 

 

XX% of USD5,000,000 

(2)   

 

Policy No. : Please provide policy number 

 

 

 

 

XX% of USD5,000,000 
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…...........................................................  

Authorised Signatory 

 

 

All other terms and conditions of the Policy remain unchanged. 

 


